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~ Menighedsrådsmøde 
~:~ Tirsdag d. 20. juni kl. 18.00 i ~ -' 

konfinnandstuen. 

Haderup Menighedsråd 
Formandens initialer: 

BHA 

Afbud: 

Dagsorden Beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

2. Ansøgning om tilskud til Vi anerkender ansøgningen og overfører de ansøgte 3000 kr. 
menighedspleien. Se bilaa. til meniahedspleien. 

3. Budget 2024 gennemgås med Dette er gennemgået. Vi har ikke kunnet få plads i budgettet til 

Marie og godkendes. Bilag vores nye ønsker med udgift til kirkebil, nye 
højskolesangbøger, koncert med Tante Andante, sang for 
ensomme og demente samt udgifter til omlægning på 
kirkegården. Disse punkter indgiver vi specifikt ønske til 
provstiet udenom budgettet. 
Provstiet har forhøjet ligningen for 2024 med 2 %. Vi forudser 
dog at lønninger stiger med 4 %, hvilket vi har lagt ind i 
budgettet. Dette resulterer i lavere budget til kirkelige 
aktiviteter. 
Budget 2024 godkendes. Marie indsender det i morgen og får 
stempel på. Rundsender en mail med stemplet til alle MR 
medlemmer, som vi efterflg. godkender v. svar på denne mail. 

4. Fiberbredbånd til kirkegården. Marie tager kontakt til TDC med forespørgsel , da al folkekirke 
net går via TDC. 

5. Personalepolitik, endelig Personalepolitikken godkendes. 

godkendelse. Se bilag Rundsendes til personalet. 

6. Nyt om Studieturen Oplægget forelægges og godkendes. Udvalget går videre med 
planlægning. 

7. Status på tanken om Demens Anna Marie og Elin laver oplæg til en afprøvning af konceptet i 

sang mm september, en gang i Haderup og en gang i Feldborg. 
Kommer med omtale til kirkebladet. 

8 . Kommende arrangementer: 

a. 9 august sommersang i anlægget a. Ida hjælper med lyd opstilling. Natalia har ferie så Henrik 

b. 20 august fri lufts gudstjeneste 
afløser. 
b. Der skal være dåb, så der er behov for at kirkens personale 
kommer tidlig og sikrer opstilling af døbefont, alterbord, 
lydanlæg m.m. Menighedsrådsmedlemmer kommer kl. 9 og 
oostiller stole før flagheisninqen på torvet kl. 10. 

9. Nyt fra udvalgene 

a. Kirkehus a. Problemer med varmtvandsforsyningen. En motor var defekt 

b. Aktivitetsudvalg 
og er ordnet. 
b. Har planlagt studietur d. 9./9. 



C. Kirkehøjskole udvalg c. Intet nyt. 
d. Kirkeblad d. Møde i dag. Karen har overtaget sammenskrivningen. 

e. Kirkegård e. Intet nyt. 
f. Der er lagt nyt gulvtæppe i konfirmandstuen. f. Præstegård Der er behov for at vande de nyplantede hække og plænen og 

g. Skoven vi laver lign. ordning som sidste år med opdeling af 
h. FDF vandudgiften. 
i. Menighedsplejen g. Dette punkt skal på fællesmødet med Feldborg 
j. FKG menighedsråd i september. 

Bladet "Skovdyrkeren" sendes ti l Jens i stedet for til Kim. 
h. Intet nyt. 
i. Omtale til kirkebladet om julehjælp. 
j. Intet nyt. 

Meddelelser fra 
a. Præsten a. Det har været vendt til et stiftsmøde, at man bør tage op i de 
b. Formanden enkelte menighedsråd, om man fremover vil markere store 

C. Næstformanden bededag. 

d. Kassereren 
Der var flere kritikpunkter vedr. forholdet mellem stat og kirke. 
Der har været møde mellem stifterne og de politiske partiers 

e. Kirkeværgen kirkeordførere omkring kirkernes jorder, som kan indgå i den 
f. Sekretæren grønne omstilling. 
g. Kontaktpersonen b. Korrespondance med provstiet vedrørende antal p-pladser 
h. Øvrige valgte til ved kirken. Da der er under 20 er vi ikke forpligtet til at etablere 

menighedsrådet el standere. 
c. Intet nyt. 

i. Medarbejder repræsentant d. Behov for at tage snak med kirkehusfarvalter at det er vigtigt 
at regninger følger de korrekte kvartaler. 
e. Problemer med låsen ved kirkedøren. Elektriker kontaktes. 
Der foretages en vurdering af beplantningen omkring 
kirkegården sammen med konsulent fra skovdyrkerne. 
f. Intet nyt. 
g. Personalemøde i morgen. 
h. Fortsat ikke afklaring af gadebelysningen ved kirketrappen. 
De forventer dog at byrådet vedtager, at hele gadebelysningen 
kan tændes igen fra 1./10. 
i. Skal på kursus i næste uge. Det er kutymen at man i 
offentlige ansættelser bevilliger kørsel efter statens lave takst. 
Dette vil vi fremover efterkomme. 

10. Evt. Der savnedes pyntning af kirken til pinsen. Vigtigt at få 
forventninQsafstemt med kirkens personale. 

11 . Næste møde: Punkter til dagsorden: 
29./8. • punkter til fælles menighedsrådsmøde. 

Indledning: Britta 
Kaffe: Ida 

12. Afslutning v. Rune. 



Ida Tølbøl Ivar Lyh 

Anna Lyhne Rune Hoff Lauridsen 
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